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ACTA  

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA  

DEL COL·LEGI D’ENGINYERS TÈCNICS AGRÍCOLES I FORESTALS  

DE CATALUNYA 

 

Dia:  06 de juny de 2024 

Lloc:  Plataforma telemàtica 

Hora:  19:00 hores 

 

Ordre del dia: 

 

 

1- Lectura i aprovació, si escau, de l’esborrany de l’acta de 

l’Assemblea General Ordinària del Col·legi d’Enginyers Tècnics 

Agrícoles i Forestals de Catalunya que va tenir lloc a la seu del 

Col·legi a Barcelona el dia 20 d’abril de 2023.  

2- Informe del Deganat de les activitats realitzades pel Col·legi en el 

període comprès entre la darrera Assemblea ordinària i la que es 

convoca. 

3- Presentació i aprovació, si escau, de la memòria del Col·legi 

corresponent a l’any 2023.  

4- Aprovació, si escau, del Balanç i resultat econòmic corresponent a 

l’exercici econòmic 2023.  

5- Aprovació, si escau, del Pressupost per l’any 2024. 

6- Torn Obert de paraula 

 

 

Assistents: 

 

Degana: Montserrat Bas 

Vicedegà: Albert Admetlla  

Secretària: Gisela Andrés 

Tresorer: Albert Admetlla 

Presidents de Demarcacions i vocals de la Junta de Govern del Col·legi: 

 

- Josep Maria Rosselló-Figueras,  President de la Demarcació de Tortosa-Terres 

de l’Ebre 

- Pau Parés, President de la Demarcació de Barcelona 

- Jacint Pinsach, President de la Demarcació de Girona 

- Josep Dadon, President de la Demarcació de Lleida  

- Santi Llurba, President de la Demarcació de Tarragona  

 

Secretària tècnica: Carmen Perallón Solans 

 

Carmen Juncosa 

Emili Millán  

Glòria Guanter 

Ernest Buisón 

Jordi Codina 

Cinta Aragonés 

Jaume Cortasa 

Elisenda Balauder 
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Pere Barniol 

Joaquim Ros 

Eduard Vidal 

Jaume Torres 

Josep Cots 

 

Els assistents a la reunió aborden els punts de l’ordre del dia de l’Assemblea General 

Ordinària: 

 

 

1.  Lectura i aprovació, si escau, de l’esborrany de l’acta de l’Assemblea 

General Ordinària del Col·legi d’Enginyers Tècnics Agrícoles i Forestals 

de Catalunya que va tenir lloc a la seu del Col·legi a Barcelona el dia 20 

d’abril de 2023.  

 

 

Es procedeix a la lectura de l’acta de l’Assemblea General  Ordinària realitzada el dia 20 

d’ abril  de 2023 que considerant-se correcta, sense errades i ajustada la transcripció al 

contingut del desenvolupament de l’Assemblea General Ordinària de 2023, és aprovada 

pels assistents. 

 

 

2. Informe del deganat sobre les activitats realitzades pel Col·legi en el període 

comprés entre la darrera Assemblea General Ordinària i la presents que es 

convoca. 

 

La degana, Sra. Montserrat Bas, exposa una presentació amb les principals activitats 

portades a terme pel Col·legi, fent esment així mateix a les diferents actuacions portades 

a terme pel deganat i la Junta del Govern en representació del Col·legi, tant  a nivell 

institucional amb altres organismes, com en intervencions en actes propis del Col·legi.  

 

Des del Col·legi s’ha incidit en el tema de  la sequera, que s’ha patit arreu i de forma 

severa, amb la redacció d’un article i també intentant  que es fes mes ressò als mitjans 

del tema. Altrament,  a través de la fundació de les NTJ’S i amb el Gremi de Jardiners i 

la PEBEC hem fet un document molt potent que vam exposar en roda de premsa sobre 

els espais verds i la gestió de l’aigua. Es comenta que també es fa un paper de defensa 

del valor de les NTJ’s des del Col·legi i poc a poc reforcem la seva visibilitat. 

 

La degana comenta que des del Col·legi s’han fet moltes activitats, tant des de les 

demarcacions, com des de Catalunya que esmenta a continuació: 

 

Pel que fa a la METGEC, es va anar a la taula de l’Enginyeria Tècnica, actualment està 

treballant en una jornada per promocionar el paper de la dona en l’àmbit de l’enginyeria. 

Aquest any també s’ha renovat sense complicacions l’assegurança de responsabilitat civil 

professional amb AON. 

A nivell Consejo, estem a la vicepresidència i tenim la secretaria, facilitant que es puguin 

vehicular consultes, propostes, etc. Des del Consejo s’estan fent moltes reunions, 

incidint amb el Ministeri d’Agricultura a nivell de tots els departaments.  

 

A mitjans d’any vam fer una reunió juntament amb el Col·legi d’Agrònoms amb el 

Departament d’Agricultura per parlar del tema del Quadern d’Explotació, en general no 

van estar gaire receptius a les nostres demandes de que al QE només hi puguin entrar 

l’assessor i l’agricultor. 
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També hi han hagut reunions amb la UOC per tancar un conveni en formació. 

Munitec està intervinguda per la DGS i s’esta liquidant. Hem fet un conveni amb la 

corredoria del Col·legi d’Aparelladors per cobrir el tema d’assegurances. 

 

Pel que fa a Forestals l’Albert Admetlla va a totes les reunions de la Taula de l’Enginyeria 

Forestal que s’ha format fa poc. 

 

Tambe hi haurà un curs sobre temes tecnològics com dron’s i protecció de cultius de 

forma subvencionada. 

 

Hem fet canvi estructurals que afecten a la secretaria tècnica, tasques que ha 

desenvolupat des de la demarcació de Lleida Carmen Perallón des de mitjans d’any amb 

bons resultats. 

 

S’ha activat la Comissió de comunicació que es va reunint de forma periòdica i també 

l’hem dotat de protecció pressupostària i es va fen sessions regularment. 

 

Aquesta mateixa setmana també s’ha activitat la Comissió de Sanitat Vegetal, on s’ha 

generat un debat molt interessant sobre la recepta fitosanitària, tema amb el que 

s’intenta avançar. 

 

La degana comenta que es va partir de la idea de celebrar Sant Galderic amb una jornada 

tècnica, però que aquest any en el Consejo ens va demanar de fer un Congrés a Lleida, 

cosa que hem acceptat i  que estem estructurant amb temes molt interessants i punters. 

 

 

3. Presentació i aprovació, si s’escau, de la memòria anual del Col·legi 

corresponent a l’any 2023. 

 

La secretària fa una exposició dels principals punts de la memòria durant el període 

2023-2024 i de les diferents demarcacions, tant a nivell de gestió i funcionament del 

Col·legi, com d’activitats col·legials, formació, organització d’actes, representació 

institucional, etc. 

 

Així, comenta diferents gràfics sobre la composició i distribució dels col·legiats, per 

gèneres, titulació, etc. Destacant que el percentatge d’aturats és molt baix. La distribució 

territorial de col·legiats es manté com sempre. 

 

Pel que fa als visats baixa una mica el nombre i els ingressos es mantenen.  

 

S’han publicat durant el 2023 un nombre de 124 ofertes de feina. A través del Consejo 

s’han publicat 3.381 ofertes laborals de l’àmbit de tota España. 

 

Constata també que s’ha fet un esforç molt gran per fer formació des de tot el territori, 

la memòria conte un llistat amb tots els cursos. 

 

S’aprova la Memòria del Col·legi de l’any 2023. 

 

4. Aprovació, si escau, del Balanç i resultat econòmic corresponent a 

l’exercici econòmic 2023.  
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 El tresorer del Col·legi, Sr. Pedro López,  per problemes amb la  línia d’internet cedeix  

la intervenció al Sr. Albert Admetlla, comentant aquest que en la Memòria apareix el 

resum dels comptes del 2023, el balanç econòmic del 2023 i el Pressupost aprovat per 

al 2024. 

 

 Explica que tenim 6 pressupostos, ja que som 5 demarcacions i el Col·legi de Catalunya. 

Pel que fa al Col·legi de Catalunya el 2023 ha generat un superàvit econòmic de 

23.643,22 euros, per tant l’any econòmicament ha estat favorable, donant peu per poder 

fer aquest any més activitats, com per exemple el Congrés. Tanmateix, el  resultat 

comptable consolidat de tot el Col·legi ha estat de 13.399.80. El capítol amortitzacions 

ascendeix a 933,44 euros.  

 

Els comptes han estat enviats als censors de comptes. 

 

S’aproven els comptes de l’exercici 2023. 

 

5. Aprovació, si s’escau, del Pressupost per l’any 2024. 

 

Pel que fa al Pressupost de 2024, hi ha un superàvit de 400 euros, hi ha una demarcació 

que no ha pogut quadrar els comptes. A Catalunya  tenim un dèficit financer de 2.500 

euros i escaig, i una inversió de 83. 584 euros  i un global d’existències de  761.000 

euros, mentre que a nivell només de Catalunya les existències al banc són de 37.349 

euros. 

 

 S’aprova el Pressupost per a 2024. 

  

 En resum el Col·legi no té problemes econòmics ni financers, però la situació no és del 

tot positiva per la davallada de visats i de noves col·legiacions, ja que anem perdent 

col·legiats lentament, però en definitiva el Col·legi continua viable i sanejat. 

  

Com a dada positiva, aquest any no es preveu cap increment de quotes col·legials, 

gràcies als resultats econòmics de 2023. 

 

 

6. Torn obert de paraula. 

 

Cal nomenar els censors de comptes per l’any que ve. Gemma Juncosa  accepta 

continuar exercint com a censora de comptes per l’any 2024. S’aprova el nomenament. 

Faltarà nomenar un segon censor de comptes.  

 

Es recorda que el Col·legi és un centre d’unió i ajut, obert a tots els col·legiats, no 

exclusivament centrant en els visats, i també enfocat en donar visibilitat i promoció a la 

professió.  

 

Gemma Juncosa, com a forestal està interessada en saber com està el tema de la Taula 

Intersectorial Forestal. Albert Admetlla contesta que fa 4 o 5 anys que es va intentar 

crear aquesta taula, i finalment el 2024 s’ha engegat. La primera reunió va ser ara al 

juny. Com a interessant es va tractar el tema de les ajudes, que s’estan endarrerint i 

serà un problema. 

 

Gisela comenta que s’estan engegant les comissions de treball de Jardineria i Paisatge. 

Intentarem treballar també amb les NTJ’s, seria útil tenir més ajut.  
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Montse Bas, comenta que la idea de les comissions pretén també aconseguir més 

col·legiacions, tenim ara uns bons números però és una preocupació constant que d’aquí 

dos dies hi ha un Baby Boom que es jubila, i no pagaran quotes, i d’altra que no som 

atractius com a titulació, amb el que queda compromès el relleu generacional. Hem de 

treballar per ser visibles i tenir pes socialment. D’aquí ve també  la idea de fer congressos 

potents, com el que es farà a Lleida. La degana té la idea de col·laborar amb el Col·legi 

de València, estant plenament d’acord la demarcació de Tortosa. 

 

A la darrera reunió de Catalunya es va parlar d’actualitzar els tríptics del Col·legi, des de 

Barcelona s’ha insistit de vegades en aquest tema. La secretària tècnica diu que s’ha 

contactat amb una dissenyadora gràfica per avançar en aquest tema.  

 

Pedro López opina que davant la davallada d’alumnes cal sembrar per fer que la titulació 

sigui atractiva als joves, i més quan veiem que es necessiten enginyers i el baix nombre 

de titulats. Ara que encara estem bé econòmicament, però veient què pot passar en un 

futur pròxim, cal fer difusió per atreure vocacions, anant a fer feina des de l’educació. 

Hi ha molts enginyers en administració pública i també professorat que no estan 

col·legiats, i potser aquests professors poden fer una crida en la línia de la importància 

de la professió per treballar en benefici del planeta. 

 

Pel que fa a Munitec, Montse Bas, informa que a través del Consejo van tenir una reunió 

per videoconferència amb el Consorci de Compensació d’Assegurances, segons la seva 

previsió a finals  d’aquest any volen liquidar tots els deutes amb gent que se li deu 

diners, sinistres, etc. A finals d’any que ve quedaria totalment liquidat, també amb el 

pis venut. El Col·legi ha rebut tots els comptes tancats de l’any 2022 i 2023. No estan 

accessibles a la web, però es poden demanar qui estigui interessat. La Estefania estarà 

fins el mes de juny. 

 

Falta nomenar el segon censor de comptes. Es proposa nomenar com a censor de 

comptes al col·legiat Pere Barniol. S’aprova que exerceixi de censor de comptes 

juntament amb la Gemma Juncosa l’Assemblea de 2024. 

 

La secretària dona les gràcies a tots els assistents participants a l’Assemblea, un total 

de 21 persones. 

 

 

Barcelona, 6 de juny  de 2024 


